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 האגודה בועד קדנציהסיכום  -מכתב לתושבים 

 ,תושבים יקרים

אנו מבקשים לעדכן את התושבים על  לו מסתיימת הקדנציה בת השנתיים של ועד האגודה. בימים א

 הפרוייקטים הרבים שבוצעו בשנה החולפת, ושיפרו את רמת התשתיות ביישוב.

כתחליף לבריכות שנשרפו  חדשות במצפה חזיהסתיימה הקמת בריכות מים  -  שדרוג מערכת המים

 לפני כחמש שנים. בריכות אילו משמשות לייצוב לחצים ולחירום במקרה שריפה.

 -סיבים  פריסת -שדרוג האינטרנט 

 משפחות 250ט היישובית וחוברו כ נבמהלך השנה החולפת שודרגה תשתית האינטר 

 במרחב הציבורי. לתושבים פשי כולל התקנת אינטרנט חוהנהנות מאינטרנט מהיר ויציב 

 ההסכם שהמועצה השיגה. טובים מובתנאים  ,הינו הראשון במועצה, על סף סיום הפרויקט 

 .נחתם הסכם בתנאים טובים מהעבר לטלוויזיה מול חברת הוט 

  - בית העם

 בחציון ראשון של השנה הסתיימה התקנת וחיבור הפנלים והיישוב החל להנות - סולארי 

 מתזרים הכנסות חודשי.

  יצע חיבור בהמבנה חובר לתשתית הביוב ביישוב בשעה טובה )כן, מסתבר שהקבלן לא

 בשלב ההקמה(.

 .האולם הגדול שופץ והוחלפה התאורה והווילונות 

  - מגרש ספורט

  הוחלפו הסלים הישנים בסלים חדשים, בטיחותיים ותקניים. -סלים 

  תהליך קירוי המגרש בפנלים סולאריים נמצא בשלב התכנון המתקדם. פרויקט זה  -קירוי

 תשלום חד פעמי.גם הגג קירוי מלבד מבוצע במימון מלא של הקבלן והיישוב מקבל 

  תשתית המגרש, הגדרות והתאורה.לאחר סיום הקירוי יש כוונה לחדש את 

  - בריכת שחייה

 תהוחלפו המלתחות בבריכה במלתחות חדישו.  

  שנות פעילות. 20מהמועצה לאחר  תקינההבריכה קיבלה בשעה טובה אישור 

 שודרג והיווה בית קפה בשעות הערב במהלך הקיץ. המזנון 

 

 



 

  

  - פעוטון

 לעודד חזרה של זוגות צעירים ליישוב.כדי פעוטון חדש  והוקםשופץ המועדון הצמוד לספריה 

 - החלפת גגות אסבסט

 .הוחלפו גגות אסבסט ישנים שמהווים סכנה בריאותית במתחמים הציבוריים

 

בכוונת הועד להמשיך ולבקש את אמון הציבור לקדנציה . 2022הבחירות לועד האגודה יתקיימו במרץ 

 על מנת לאפשר לועד להתקדם ולסיים מספר פרוייקטים שנמצאים כעת בביצוע. נוספת

 

 .ונקיה מקורונה בריאה, אזרחית טובהאנו מאחלים לציבור שנה 

 ,בברכה

 ועד האגודהחברי 

 צחי פרימק, איציק רונן, רמי חדד, נעם הדר, גיל ברנע.

 


